

KING www.bookinggube.com



Crayona Experience



CHOOSE YOUR **ACTIVITIES**

PRICE (QATARI RIYAL)

DETAILS

ART EXPERIENCE 1

QAR 35 (30 MINS)

INCLUDES CRAYON COLORING, DIGITAL TABLES AND DIGITAL

ART EXPERIENCE 2

QAR 60 (50 MINS) INCLUDES CRAYON COLORING, DIGITAL TABLES AND DIGITAL GRAFFITI

PLAY WITH HOUSE CLAY

QAR 40 (30 MINS)

HOUSE CLAY INCLUDED, PLAY DOH CANS SOLD SEPERATELY AT RETAIL IF REQUIRED

CRAYONA PASS

QAR 100 (60 MINS)

INCLUDES FACE PAINTING OR GLITTER TATTOO, KINETIC SAND, ART TABLETS AND HOUSE CLAY

FACE PAINTING HALF

QAR 30

PER PERSON

FACE PAINTING FULL

OAR 40

PER PERSON

GLITTER TATTOO

OAR 25

PER PERSON

DIGITAL CARICATURE

QAR 100

PER PERSON

LIVE CARICATURE SMALL

QAR 100

PER PERSON

LIVE CARICATURE LARGE

QAR 150

PER PERSON

GENERAL TERMS AND CONDITIONS

- Latex Balloons, Helium Balloons and Art Sets are sold separately. Prices are mentioned on items.
- Children must be accompanied by an adult for glitter tattoos and face painting.
- E3 assumes no responsibility for any allergic reaction to face painting or glitter tattoos.
- Usage of equipment and arts area is is on a first come first serve basis for a maximum of 10 minutes on each activity if there are kids waiting.
- All visitors are exepcted to use the equipment with care and follow instructions of the Crayona area
- Kids under 5 should be accompanied by a caregiver or adult for crayona experience activities







www.bookingqube.com





M

تحرية فنية 1 (دقيقة 30) ق٠ر 35

تجربة فنية 2 (دقيقة 50)

ق٠ل 40 العب بالمعجون

تجربة كرايونا

30 J-Ö تلوين وجه جزئى

ق ا 40 تلوین وجه کامل

ق ال 25 تاتو براق

ق ا 100 دیجیتال کاریکاتور

ق ا 100 کاریکاتور حی صغیر

150 J-Ö کاریکاتور حی کبیر

تفاصيل

يتضمن اقلام تلوين , طاولات رقمية , و الدجيتال غرافيتي

يتضمن اقلام تلوين , طاولات رقمية , و الدجيتال غرافيتي

تتضمن المعجون , يمكنك ايضا شراء علب معجون اضافية بشكل منفصل

يتضمن الرسم على الوجه أو التاتو البراق والرمال الحركية والألواح الفنية والمعجون

لكل شخص

لكل شخص

لكل شخص

لكل شخص

لكل شخص

لكل شخص

الاحكام والشروط العامة

- بالونات اللاتكس وبالونات الهيليوم والادوات الفنية تباع بصورة منفصلة. الاسعار مذكورة على كل منتج
 - 2. يجب على اولياء الامور اصطحاب الاطفال في حال طلب جليتير التاتو وتلوين الوجه
 - 3. شركة ايفينتس اند انترتينمينت انتربريزس غير مسئولة عن اى مضاعفات من التحسس من مواد تلوين الوجه او الجليتير تاتو
- .4 استخدام المعدات في المساحة الفنية تخضع لأولوية الحضور لمدة أقصاها 10 دقائق لكل فعالية اذا كان مناك اطفال في الانتظار
 - 5. نرجوا من كل المستخدمين توخى الحصر واتباع تعليمات موظفين منطقة الالوان الشمعية
 - .6 Crayona يجب أن يكون الأطفال أقل من 5 سنوات برفقة مقدم رعاية أو شخص بالغ في أنشطة تجربة



